
 
                             

            

Foreningen for aktive hundeejere 

                      Referat fra bestyrelsesmøde tirsdag d. 4/6 -24  

 

1. Nyt fra formanden 

Der er skrevet til instruktørerne vedr. børneattest og formanden regner med, at alle der ikke har gyldig 

børneattest har meldt tilbage. 

Der er intet nyt vedr. vores fondsansøgning til Spar Nord vedr. A-bræt og tunneller. 

Der har været henvendelser fra frustrerede medlemmer pga. manglende opdatering af kalenderen på 

hjemmesiden.  

Fra Kredsrådsmødet: Næste år må der laves deltagerbegrænsning for A og E hunde. C hunde må gerne have 

præmieoverrækkelse og afslutning når deres klasse er færdig.   

Fra Hovedbestyrelsen: Der arbejdes på en certificering af eftersøgningshundene.                                                        

Der arbejdes på et seminar – både fysisk og online – vedr synlighed og rekruttering, Det vides endnu ikke 

hvem der er målgruppen for seminaret.                                                                  

2. Nyt fra kassereren 

Der er ikke de store ændringer siden sidst. C-konkurrencen gav et lille overskud. Der spørges ind til om vi er 

med ift. betaling til landsforeningen og kredsen. Dette fremgår ikke tydelig af klubmodul, der kan være en 

lille restance til kredsen. 

Der mangler afklaring vedr. aftalen med Nets, der mangler oplysninger vedr. ansvarshavende for klubben. 

Dette haster meget, så Camilla tager fat på sagen.  

 

3. Instruktørweekend 2024 i september (14.-15. september) 

Der er booket værelser og lavet aftale med Kasper Ottesen, der skal være instruktør i weekenden.  

4. 40 års jubilæum 

a. Sommerfest 

Ansvarlig for invitation: Linda og Pia 

Bestille mad: Linda 

Oppyntning: Linda m.fl. 

Oprydning: Hele bestyrelsen 

Div. indkøb Linda og Henning 

Underholdning: Camilla 

b. Åbent hus 

Camilla og Henning er tovholdere. 

 

5. Lydighedskonkurrencen d. 26/5 – evaluering 

Det gik OK og gav et lille overskud. Vi gør det igen til næste år, måske som C-B, det er der dog ikke enighed 

om. 



 

6. Nose Workprøver d. 10-11/8 

Det skrider fremad, der muligvis skaffet en sponsor og en stand med hundeartikler fra Klausen Import. Der 

laves et opslag vedr. hjælpere og der skal kigge nøjere på faciliteterne. 

 

7. Status på klubhus m.m.  

Intet nyt 

 

8. Ekstra punkt 

Adam ønsker at udtræde af bestyrelsen. Han erstattes af 1. suppleant Jette. Camilla skriver til Adam. 

 

9. næste møde 

a. Hvornår?  27/7 efter åben-hus arrangementet     

b. Hvem har mad med? Der skal ikke spises.  

c. Punkter til næste møde. Konkurrencekalenderen, NW-konkurrencen, Rally-konkurrencen, 

evaluering af 40 års jubilæet. Besættelse af sekretærposten.  

10. evt. 

Der er bestilt startbøger. Der mangler servietter, de indkøbes.  

 

 

 

 

Venlig hilsen  

Camilla 

 

 

 


